



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date	2026/07/27	التاريخ
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	
Arzan Financial Group for Financing and Investment (K.P.S.C)	مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك (عامة)	
Material Information	المعلومة الجوهرية	
Arzan Financial Group for Financing and Investment (K.P.S.C.) announces that its Board of Directors has approved by circulation a contribution of USD 1,000,000 (USD One Million) Equivalent to KWD 308,000 to the Kuwait Emergency Response Fund, as part of its national responsibility and its continued commitment to supporting initiatives that contribute to safeguarding the State's resources. This contribution is made in support of the national initiative launched by the Kuwait Fund for Development, with the aim of supporting and financing efforts to enhance the State's preparedness and response to emergency situations and exceptional circumstances.	تعلن مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك.ع. بأن مجلس الإدارة قد اعتمد بالتمرير مساهمة الشركة في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة بمبلغ قدره مليون دولار أمريكي (1,000,000 دولار أمريكي) بما يعادل 308,000 د.ك. انطلاقاً من مسؤوليتها الوطنية وحرصها المستمر على دعم وتعزيز كل ما من شأنه الإسهام في حماية مقدرات الدولة ودعماً للمبادرة الوطنية التي أطلقها الصندوق الكويتي للتنمية وذلك بهدف دعم وتمويل الجهود الرامية لتعزيز جاهزية الدولة للاستجابة للحالات والظروف الطارئة.	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
An increase in the Other Expenses and Charges item by an amount of KWD 308,000, which will be reflected in the Statement of Profit or Loss in the Company's financial statements for the third quarter of 2026.	زيادة بند المصاريف والاعباء الأخرى بمبلغ يعادل 308,000 دينار كويتي والذي سينعكس في بيان الأرباح والخسائر بالبيانات المالية للربع الثالث لعام 2026.	

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Bursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.